
Zápis ze 7. zasedání Zastupitelstva Města Plumlova, 
konaného dne 2.3.2020 

v zasedací místnosti Městského úřadu v Plumlově 
 
 
Účast: pí Ambrožová, p. Borský, p. Hyndrich, pí Jančíková, p. Mgr. Jeřábek, pí MUDr. Jeřábková, p. Nezval, 
p. ing. Otruba, p. Piňos, DiS, p. Sušeň, p. ing. Svoboda, p. Vymazal, p. ing. Zapletal, pí Mgr. Zelená 
Omluven: p. Vrána 
Zapisovatel: p. ing. Kocourek, pí Špačková 
Návrhová komise: p. Borský, p. ing. Svoboda 
Ověřovatelé zápisu: p. Mgr. Jeřábek, p. Sušeň 
 
Program jednání: 
1) Zahájení, určení zapisovatele, jmenování ověřovatelů zápisu. 
2) Kontrola plnění usnesení uložených na minulých jednáních zastupitelstva města. 
3) Informace o činnosti finančního a kontrolního výboru zastupitelstva města. 
4) Informace o investičních akcích Města Plumlov. 
5) Obecně závazná vyhláška města Plumlov č.1/2020, o místním poplatku ze psů. 
6) Obecně závazná vyhláška města Plumlov č.2/2020, o místním poplatku za vstupné. 
7) Obecně závazná vyhláška města Plumlov č.3/2020, o místním poplatku za pobyt. 
8) Rozdělení dotací z rozpočtu města Plumlov v roce 2020 + návrh veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí 

dotace. 
9) Odpady Olomouckého kraje, a.s. – nabídka odkupu akcií. 
10) Rozpočtové opatření Města Plumlov č.1/2020. 
11) Diskuse. 
12) Závěr. 
 
 
K bodu 1: 
7.zasedání Zastupitelstva Města Plumlova zahájila paní starostka G.Jančíková v pondělí 2.3.2020 v 17.00 
hodin v zasedací místnosti Městského úřadu v Plumlově. Přivítala přítomné a uvedla, že je přítomno 14 
členů zastupitelstva (pan M.Vrána je omluven) tzn. dnešní jednání je usnášeníschopné. Do funkce 
zapisovatelů navrhla přítomným určit pana ing. F. Kocourka a paní J.Špačkovou, do návrhové komise 
doporučila jmenovat pana O. Borského a pana ing. O. Svobodu, za ověřovatele zápisu pana Mgr. 
L.Jeřábka a pana A.Sušeně. Nikdo z přítomných neměl připomínky – jmenování zapisovatele, složení 
návrhové komise a ověřovatelů zápisu a zapisovatele bylo odsouhlaseno. 
UZ-7/2020/1/1 – Zastupitelstvo Města Plumlova (dále jen „ZMP“) schválilo jmenování ing. F.Kocourka a pí 
J. Špačkové zapisovateli jednání 7 zasedání ZMP.   Hlasování: 14 hlasů pro. 
UZ-7/2020/1/2 – ZMP schválilo složení návrhové komise: p. O. Borský, p. ing. O. Svoboda a jmenování 
ověřovatelů zápisu: p. Mgr. L. Jeřábek a p. A. Sušeň.   Hlasování: 14 hlasů pro. 
 
Paní starostka seznámila přítomné s navrženým programem dnešního jednání zastupitelstva města. Ten 
byl členům zastupitelstva města rozeslán elektronickou poštou a současně vyvěšen na úředních deskách. 
Pan ing. M.Otruba se dotázal, zda se dnes bude projednávat i vyhláška o nočním klidu na další období 
roku 2020, paní starostka mu odpověděla, že předpokládá, že se členové zastupitelstva města sejdou 
v dubnu a na tomto jednání budou schvalovat i zmiňovanou OZV. Další připomínky k navrženému 
programu nezazněly, hlasováním byl program dnešního jednání bez připomínek jednomyslně odsouhlasen. 
UZ-7/2020/1/3 – ZMP schválilo program 7. zasedání Zastupitelstva Města Plumlova dne 2.3.2020. 
         Hlasování: 14 hlasů pro. 
 
K bodu 2: 
Paní starostka provedla kontrolu plnění usnesení uložených na minulých zasedáních zastupitelstva města. 
Uvedla, že na 6. zasedání zastupitelstva města bylo vedení města uloženo zpracovat žádosti o dotace u 
různých poskytovatelů dotace, což bylo u dotačních titulů, které měly být do těchto dnů podány, splněno. 
UZ-7/2020/2/1 – ZMP vzalo na vědomí kontrolu plnění usnesení přijatých na minulých zasedání ZMP. 
 
K bodu 3: 
Pan A: Sušeň, předseda Finančního výboru Zastupitelstva Města Plumlova řekl, že se ve středu 19.2.2020 
uskutečnilo jednání tohoto výboru s jediným bodem – návrh rozdělení dotací jednotlivcům a spolkům 
z rozpočtu Města Plumlov v roce 2020. Ve stanoveném termínu bylo podáno celkem 18 žádostí o dotace, 



FV ZMP posoudil, zda žádosti splňují požadavky stanovené interním předpisem Města Plumlov a zpracoval 
návrh na rozdělení finančních prostředků, který byl následně rozeslán všem členům zastupitelstva města. 
Pan Mgr. L.Jeřábek, předseda Kontrolního výboru Zastupitelstva Města Plumlova řekl, že se od posledního 
zasedání zastupitelstva města KV ZMP nesešel. 
UZ-7/2020/3/1 – ZMP vzalo na vědomí informaci o činnosti Finančního a Kontrolního výboru ZMP 
v minulém období. 
 
K bodu 4: 
Paní starostka informovala přítomné o probíhajících investičních akcích: 
a) cyklostezka – probíhají stavební práce, zhotovitel stavby SPH stavby, s.r.o., Bystřice n.P., pravidelně 

se konají kontrolní dny, byly dokončeny práce v místech, kde byla snížená hladina vody, podány 
žádosti o dotace na spolufinancování z rozpočtu Města Prostějova, na Olomoucký kraj (požadavek 
2.500.000,- Kč), máme příslib finančního příspěvku od Obce Mostkovice, zmínila, že je společný 
zájem řešit i stavby na pláži U Valáška, pan ing. Otruba se dotazoval na snížení nákladů stavby 
cyklostezky spojených s „vypuštěním“ slepecké linie, paní starostka mu odpověděla, že o této 
záležitosti ví TDI a bude řešeno jako změna stavby před dokončením, 

b) chodníky – dodavatelská firma EDMA, s.r.o., Drnovice realizuje stavbu, byly objednány některé 
dodatečné práce, kontrolní dny se konají „souběžně“ se stavbou cyklostezky, 

c) „vysoký“ zámek – v letošním roce (i v roce 2021) by měla být provedena sanace vlhkosti v baště – 
odstranění podkladních vrstev dlažby na terase, položení nové „skladby“, odstranění omítek, 
elektroosmóza…, je připraveno výběrové řízení na dodavatele prací, 

d) oprava vstupního portálu zámku – je zpracována projektová dokumentace, která je i odsouhlasena 
památkáři, chtěli bychom tyto opravy v příštích letech financovat z dotačního programu Olomouckého 
kraje, 

e) hasičská cisterna – je podepsaná smlouva s firmou ZHT Group s.r.o., Hranice, automobil by měl být 
předán v červnu 2020, 

f) oprava učeben v ZŠ – „dodatečně“ (v průběhu výběrového řízení na dodavatele stavby) jsme získali 
dotaci MMR i na opravu chlapeckých WC – byla vypsána nová veřejná zakázka, 

g) podané jsou žádosti na výstavbu splaškové kanalizace v Hamrech, dětské hřiště tamtéž, na výstavbu 
2.etapy kanalizace v ATC ŽRALOK Plumlov, na opravu sochy sv.Petra z Alcantery (před zámkem)…, 

h) bude připravován projekt na výstavbu splaškové kanalizace ve Wolkerově ulici v Plumlově + oprava 
komunikace v této ulici a před sběrným dvorem. 

UZ-7/2020/4/1 – ZMP vzalo na vědomí informaci o probíhajících a připravovaných investičních akcích 
Města Plumlov. 
 
K bodu 5: 
Členové zastupitelstva obdrželi emailem návrhy několika nových obecně závazných vyhlášek, které i 
následně diskutovali na pracovní poradě. V rámci programu dnešního zasedání byla jako první 
projednávána OZV č.1/2020, o místním poplatku ze psů. Jak uvedla paní G.Jančíková pro rok 2020 byla 
výše poplatku ponechána ve stejné výši jako v roce minulém – tzn. 150,- Kč/rok za prvního psa a 225,- 
Kč/rok za každého dalšího psa stejného majitele, stejná výše plateb je stanovena i pro osoby starší 65 
roků. Současně paní starostka zmínila, že je pravděpodobné, že se výše poplatku na rok 2021 změní – 
zvýší. Nikdo z přítomných neměl k textu předložené OZV Města Plumlov č.1/2020 žádné připomínky. 
UZ-7/2020/5/1 – ZMP schválilo Obecně závaznou vyhlášku Města Plumlov č. 1/2020, o místním poplatku 
ze psů (příloha č.1).       Hlasování: 14 hlasů pro. 
 
K bodu 6: 
Dalším projednávaným návrhem byl text OZV Města Plumlov č.2/2020 – o místním poplatku ze vstupného. 
Členové zastupitelstva na pracovní schůzce akceptovali návrh stanovit výši tohoto místního poplatku 
paušální částkou, a to ve výši 1.000,- Kč/kulturní nebo sportovní akci resp. 2.000,- Kč/prodejní nebo 
reklamní akci. Ve vyhlášce je určeno, že od poplatku jsou osvobozeny charitativní akce, akce pořádané 
příspěvkovými organizacemi Města Plumlov, místními spolky a politickými stranami. Ani k textu této OZV 
nezazněly žádné připomínky. 
UZ-7/2020/6/1 – ZMP schválilo Obecně závaznou vyhlášku Města Plumlov č. 2/2020, o místním poplatku 
ze vstupného (příloha č.2).      Hlasování: 14 hlasů pro. 
 
K bodu 7: 
Obecně závazná vyhláška Města Plumlov č.3/2020, o místním poplatku z pobytu „nahrazuje“ dříve placené 
poplatky za rekreační pobyt a z ubytovací kapacity. Do roku 2019 bylo vybíráno za oba poplatky v součtu 
11,- Kč/ubytovaného/noc, nově je navržena sazba 15,- Kč/ubytovaného/noc. Do debaty k návrhu obecně 



závazné vyhlášky se nikdo nehlásil s žádným příspěvkem, v následném hlasování byla jednomyslně 
odsouhlasena. 
UZ-7/2020/7/1 – ZMP schválilo Obecně závaznou vyhlášku Města Plumlov č. 3/2020, o místním poplatku z 
pobytu (příloha č.3).       Hlasování: 14 hlasů pro. 
 
K bodu 8: 
V minulém týdne se sešel (jak zmínil pan A.Sušeň) Finanční výbor Zastupitelstva Města Plumlova a 
zpracoval návrh na rozdělení dotací spolkům a jednotlivcům z rozpočtu Města Plumlov v roce 2020. Paní 
starostka uvedla, že by chtěla činnost spolků podpořit, ale současně by mělo být „podmínkou“, že dotace 
města by měla být využívána především na to, co si nejsou schopny spolky financovat samy. S členy rady 
byl diskutován návrh, aby při rozdělování dotací z rozpočtu města v roce 2021 zástupci jednotlivých spolků 
„přiblížili“ činnost „své“ organizace. Řekla, že na rozdělení dotací spolkům může mít každý z členů 
zastupitelstva svůj „názor“, návrh FV ZMP byl rozeslán emailem členům zastupitelstva města, kteří jej 
komentovali – navrhli úpravy. Kompletní pozměňovací návrh zpravovala rada města a paní G.Jančíková 
s ním seznámila přítomné. 
V diskusi k navrženým dotacím (dle návrhu Rady Města Plumlova) zaznělo: 

• pan ing. M.Otruba: zmínil, že dotaci města spolkům bere jako jakousi formu „poděkování“ těmto 
organizacím za nimi vykonávanou činnost, 

• pan ing. O. Svoboda: podpořil uvažovanou prezentaci spolků v budoucích letech, 

• paní G.Jančíková: řekla, že oproti návrhu FV ZMP by chtěla rada města podpořit hudební festival 
Keltská noc, který přispívá, nejen podle jejího názoru, k nadregionální propagaci Plumlova, pan ing. 
Otruba to doplnil, že tržby návštěvníků této akce jsou „významným příjmem“ ATC ŽRALOK Plumlov, tj. 
městem zřízené příspěvkové organizace, další komentář přidal pan ing. O. Svoboda, který řekl, že 
hudební festival finančně podporuje i Olomoucký kraj a Město Prostějov, přispět bychom měli i my, 

• pan A. Sušeň: uvedl, že ve Finančním výboru ZMP jsou zastoupeny všechny politické subjekty ze 
zastupitelstva města a shodli se na názoru, že festival Keltská noc je podnikatelským projektem, 
zazněly i výhrady o zvýšeném pohybu návštěvníků a hluku v době jeho konání. 

Paní starostka přečetla návrh na rozdělení dotací z rozpočtu Města Plumlov v roce 2020 tak, jak jej 
zpracovali členové Rady Města Plumlova. Následovalo hlasování – 12 členů ZMP hlasovalo pro, paní L. 
Ambrožová a pan A. Sušeň se zdrželi hlasování. 
UZ-7/2020/8/1 – ZMP schválilo poskytnutí dotací z rozpočtu Města Plumlov žadatelům (viz. tabulka č. 1). 
    Hlasování: 12 hlasů pro, 2 se zdrželi hlasování (Ambrožová, Sušeň). 
Členům zastupitelstva města byl v rámci podkladových materiálů poslán i návrh „vzorové“ veřejnoprávní 
smlouvy o poskytnutí dotace, ke kterému nezazněly žádné návrhy na úpravy –  byl schválen. 
UZ-7/2020/8/2 – ZMP schválilo návrh veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu Města Plumlov 
v roce 2020 (příloha č.4).      Hlasování: 14 hlasů pro. 
 
K bodu 9: 
V úvodním slově k dalšímu bodu řekla paní starostka, že Olomoucký kraj založil před několika roky 
zapsaný spolek Odpady Olomouckého kraje. Jeho posláním mělo být koordinovat spolupráci obcí 
v odpadovém hospodářství, zvláště poté, kdy bude zakázáno skládkování odpadu. Město Plumlov je 
členem spolku prostřednictvím Mikroregionu Plumlovsko. Později byla Olomouckým krajem založena i 
Servisní společnost Odpady Olomouckého kraje, a.s., do 31.3.2020 mají obce možnost zakoupit akcie této 
společnosti a stát se jejími podílníky. Paní Jančíková uvedla, že se opakovaně „posunuje“ termín pro 
ukončení skládkování. Problematiku vstupu do akciové společnosti projednávali členové zastupitelstva 
města na několika pracovních poradách, definitivní rozhodnutí zatím nepadlo. Svém argumenty („proti“) 
prezentovali na schůzkách s vedením města i zástupci FCC. Členové rady doporučují akcie Servisní 
společnosti Odpady Olomouckého kraje nekupovat, definitivní stanovisko však musí odhlasovat 
zastupitelstvo města. 
V diskusi hovořili: 

• pan ing. M. Otruba: smysl našeho vstupu do akciové společnosti by viděl v případě, že by jejím cílem 
bylo vybudování spalovny komunálního odpadu, 

• pan A. Sušeň: potvrdil, že původním záměrem bylo vybudování spalovny, stát nechce rozšiřovat síť 
spaloven, aktuálně podle jeho informací má tato společnost vybudovat překladiště komunálního 
odpadu a starat se o jejich provoz, 

• pan ing. O. Svoboda: společnost nemá dořešeno, jak by dále se shromážděným odpadem nakládala, 

• pan M. Hyndrich: problém pro něj je skutečnost, že akciová společnost nemá schválené stanovy, byli 
bychom minoritním akcionářem a nemohli „ovlivňovat“ rozhodnutí, společnost dnes chce od obcí 
závazný příslib objemu zbytkového komunálního odpadu na dlouhé časové období, který budou 
akcionáři dodávat, což pro něj představuje riziko. 



Pan O. Borský, člen návrhové komise, přečetl návrh usnesení, všichni přítomní členové zastupitelstva 
hlasovali proti zakoupení akcií. 
UZ-7/2020/9/1 – ZMP neschválilo zakoupení akcií akciové společnosti Odpady Olomouckého kraje a vstup 
do této společnosti.       Hlasování:14 hlasů proti. 
 
K bodu 10: 
Návrh rozpočtového opatření Města Plumlov č.1/2020 byl členům zastupitelstva města rozeslán emailem. 
Je v něm proúčtována daň z příjmů právnických osob, na straně příjmů je uvedena přesná částka dotace 
na výkon přenesené působnosti a příjem za prodej pozemku (p. Dreiseitl). Došlo i k opravě účtování 
příspěvku z EKO-KOMu. Na straně výdajů je uveden podíl Plumlova na společném projektu Mikroregionu 
Plumlovsko (dokoupení popelnic na BIO odpad s dotací SFŽP), úhrada faktury za zpracování nového 
územního plánu, vratka jistiny z veřejné zakázky na výstavbu cyklostezky, úhradu za zpracování žádosti o 
dotaci na dětské hřiště v Hamrech… Komentář k rozpočtovému opatření přednesl pan ing. F: Kocourek a 
doplnila jen paní starostka. 
Krátká debata se rozvinula ke zvýšeným nákladům za spotřebu vody na veřejných WC. Ředitel Klubového 
zařízení Plumlov, p.o. popsal problémy, které jsou při zajištění jejich provozu s „nepřizpůsobivými občany“. 
Zvažováno bylo i zavedení vstupu do WC za poplatek, to by ale zase přineslo „jiná rizika“. 
UZ-7/2020/10/1 – ZMP schválilo rozpočtové opatření Města Plumlov č. 1/2020 (příloha č.5). 
         Hlasování:14 hlasů proti. 
 
K bodu 11: 
Předposledním bodem dnešního zasedání Zastupitelstva Města Plumlova byla diskuse, v níž vystoupili: 
a) pan Mgr. L.Jeřábek – dotazoval se na zpracování reklamace na stavbě kanalizace, odpověděl mu pan 

J. Nezval, který uvedl, že ve spolupráci s provozovatelem kanalizace vytipovali „kritická místa“ a 
v nejbližších dnech bude zahájena komunikace se zhotovitelem, 

b) pan ing. M. Otruba – ptal se na podrobnosti k záměru výstavby nového vodojemu ve Vícově resp. 
k zakoupení pozemku pro jeho výstavbu, obšírný komentář k „projektu“ mu podal pan ing. A. Zapletal, 
doplnil jej pan J. Nezval, máme předběžný souhlas jak vlastníka pozemku (koupě cca 900 m2 za cenu 
80,- Kč/m2), tak i SSOK (pozemek je v ochranném pásmu silnice II/150), průběžně pokračují práce na 
projektu „rekonstrukce“ přivaděče vody do Plumlova, 

c) paní G.Jančíková – řekla, že už je naplánováno jednání o novém územním plánu, do 20.4.2020 se 
mohou k územnímu plánu vyjadřovat občané, požádala o zaslání případných připomínek ke 
zpracované verzi územního plánu členy zastupitelstva, 

d) pan M. Hyndrich – pozval členy zastupitelstva města i přítomné občany na Zámecký ples Města 
Plumlov, který se uskuteční v sobotu 6.3.2020 v kulturním domě v Žárovicích, 

e) paní Mgr. H.Švédová – upozornila na skutečnost, že v obci Žárovice jsou vypouštěny odpadní vody do 
dešťové kanalizace, což způsobuje výrazný zápach v obci, pan A. Sušeň i ostatní členové 
zastupitelstva navrhli řešení – požadovat od občanů doložení způsobu likvidace odpadních vod popř. 
svolat jednání za účasti vodoprávního úřadu, 

f) pan ing. M. Otruba – mluvil o havarijním stavu otopného systému i elektroinstalace v kulturním domě 
v Žárovicích, pan místostarosta M. Hyndrich mu odpověděl, že se snaží intenzivně situaci řešit, mj. 
zítra odjíždí na veletrh EKOTHERM, bude potřebné vyčlenit finanční prostředky v rozpočtu, 

g) pan J. Režný – požádal o umístění odpadkového koše k „vyhlídce“ v lokalitě U Boží muky, 
h) paní L. Ambrožová – poukázala na špatný stav místní komunikace v Soběsukách, byla jí přislíbena 

oprava za příznivějšího počasí, upozornila i na nesvítící světlo v Soběsukách, 
i) pan T.Piňos, DiS – dal na zvážení, zda by na webové stránky nemohl být umístěn formulář na hlášení 

poruch veřejného osvětlení popř. jiné požadavky občanů, paní starostka mu odpověděla, že tento 
požadavek bude tlumočen při zpracování nových webových stránek Města Plumlov, které by měly 
fungovat od dubna. 

 
Nikdo z přítomných se už do diskuse s dalším příspěvkem, proto byla paní starostkou ukončena. 
 
 
 
 
 
 
 
 
K bodu 12: 



Paní starostka poděkovala přítomným za účast na dnešním jednání a 7. zasedání Zastupitelstva Města 
Plumlova ukončila cca v 18.15. 
 
 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
 
 
 
 
  ………………………………….    ………………………………... 
         Mgr.Luboš Jeřábek       Adolf Sušeň 
 
 
 
 
 
 
 
  ……………………………………   ………………………………. 
           Martin Hyndrich              Gabriela Jančíková 
         místostarosta města               starostka města 


